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Opmerkingen bij vraag 2 

• Als wordt toch geklopt door de (hang)jongeren 

• Blijft weinig water over waardoor bijzondere watervogels verdwijnen zoals 

aalscholver en kuifeend enz 

• De kleinschaligheid moet niet vergeten worden. Dus kleine projecten met 

behoud van groen en rust 

• De zgn. Identiteit en Functies spreken mij niet aan. Derhalve is een goede 

balans tussen rust & rumoer m.i. totaal onbelangrijk. Rumoer gaat altijd ten 

koste van het groen en het natuurgebied. 

• Een hele verbetering t.o.v. vorig plan Culturele As. Vooral water doortrekken 

richting Stadhuis is prachtig idee. 

• een rust moment tussen stadshart en dorpsstraat  betekent in ieder geval niet 

een skatebaan ,maar beeldentuin zou heel mooi wezen. 

• eigenlijk tussen ja/nee. Het stadshart is al zo enorm druk met zoveel horeca. 

Overal zie je mensen eten (heel onsmakelijk soms om te zien, vooral ook de 

troep die ze overal achterlaten). Waarom niet een gedeelte ontdaan van alle 

commercie en eetgelegenheden. We eten allemaal al veel te veel; en straks 

weer een week tegen overgewicht en sporten. 

• Erg mooi en leuk idee om het water van de Dobbeplas door te trekken totaan de 

ingang van het (oude)Stadhuis. 

• geen extra eilanden en bruggen. Denk eens aan de flora en fauna. Bruisen kan 

het Stadshart, Cadenza, Dorpsstraat en Nicolaasplein. Laat de natuur met rust. 

• Geen woningen op het vuurtorenplein. Huidige parkeerplaats handhaven. 

• Gisteren al deze enquete ingevuld maar zie dat deze pas 1 april ingaat, dus doe 

bij deze nogmaals invullen mocht de eerste niet binnen zijn gekomen. Wat 

betreft de sfeertekeningen kan ik enkel enthousiast worden. Ziet er fantastisch 

uit, vooral het idee om de Dobbeplas door te trekken totaan de voordeur van 

wat nu nog het Stadhuis is. 

• half half. Zie niet precies wat de bedoeling is van het Stadhuisplein af gezien. 

Maak 1 groot plein tussen Stadhuisplein en het Marktplein dan kun je nog meer 

mensen een plek geven tijdens evenementen. 



• Het is een stukje, waar nog wat Natuur mogelijk is. Waar je mogelijk nog een 

beetje rustig kan wandelen en/of zitten...een plek om wat bij te komen van alle 

hectiek van de dag! 

Ik neem de gelegenheid, om mijn zorg qua geluidsoverlast aan te boren. m.n. in 

de zomermaanden is er bijna wekelijks in het weekend (ook op zondag en tot 's 

avonds laat harde muziek te horen, hoorbaar tot de Nassaulaan!! Enige 

zondagsrust is wenselijk...lijkt mij ook voor omstanders?? 

• het kost wat moeite om e.e.a. te ontcijferen, maar het gebied is groot en voor 

veel doeleinden te gebruiken. 

• Het lijkt erg druk allemaal 

• Het lukte mij niet deze op mijn tablet te bekijken 

• Het mag wel eens klaar zijn met nutteloze kunstcreaties waar niemand op zit te 

wachten, het geld en de ruimte kunnen veel beter besteed worden 

• Het ziet er prima uit maar het mag van mij meer uit het oog springen. 

Zoetermeer is ICT stad, laat dat in de kern van de stad prominent tot uiting 

komen door high-tech. Kunst mag er ook vanaf spatten. Je wandelt rond voor 

alledaagse boodschappen en/of kleding maar je wordt nieuwsgierig en volgt je 

neus naar de kunstvoorwerpen! 

• Horeca op het Marseillepad is ongewenst. Wat ook ongewenst is zijn meerdere 

evenemententerreinen binnen 100 meter van het Marseillepad met elk hun eigen 

APV-bepalingen. Hierdoor is het in 2016 voor gekomen dat meerdere 

weekeinden achter elkaar versterkt geluid te horen was tot laat in de avond. In 

de visie zie ik van alles terug, behalve de functie wonen voor de mensen die er 

nu al woonachtig zijn. 

• Ik heb een gevulde enquete ingevuld en verzonden, maar krijg geen bevestiging 

en of bedankje voor het invullen...dus ik weet niet of deze door is gekomen. Kort 

bericht: Ideeen bij vraag 8 ziet er goed uit. Mits er rekening wordt gehouden 

met minder geluidsoverlast. Die activiteiten m.nl in de zomermaanden minderen 

en minder harde muziek. Verplaatst deze met minder omwonende en denk 

hierbij ook aan de ouderen en zieken!! 

• Ik heb geen foto's en tekeningen gezien. 

• Ik vind dat de verbinding met de  Dorpstraat vanaf Oude Kerk richting Hoogvliet 

er ook in deze visie nog bij hangt. Dat wordt ook veroorzaakt door dat de 

Dorpstraat doorkruist wordt door de autoweg van richting CKC naar richting 

Morgenster. En doordat het Nicolaasgedeelte nog autoverkeer kent. Maak van de 

gehele Dorpstraat een ononderbroken voetgangerstraat. Verplaats de Aldi en 

maak ook vanaf Marseillepad naar Dorpstraat een voetgangerstraject. Het 

podium tegenover CKC ligt totaal buiten de routes met publiek en er wordt zeer 



zelden gebruik van gemaakt. Ook met oog op overlast voor de buurt. Als het is 

afgesloten kan er een betere verbinding met CKC worden gemaakt. 

• jullie vragen van alles maar doen waar jullie zelf zin in hebben. Zonder van zo'n 

enquete. 

• Kan me er gedeeltelijk in vinden. Ik zou het water en de daarop, -in en -rond 

levende dieren met rust laten. En alle activiteiten die er plaatsvinden zou ik 

kleinschalig en "rustig" van uitstraling willen. Er is al meer dan genoeg herrie, 

onrust en prikkels in het dagelijks leven. 

• Kan ze nergens vinden, ik ben voor een groene uitstraling zonder lelijke 

onzinnige kunstwerken die niks toevoegen aan de omgeving. 

Het initiatief van in het park is een super leuk concept, even als culinair 

zoetermeer. 

Meer vis gelegenheid en een groen strook langs het water aan de huozenkant.  

Ook zou ik graag wat meer groen om het marktplein zien. 

• Laat het gebied met rust , vooral ook voor de honderden omwonenden en vogels 

• Mag wel wat knusser en minder modern. Liever wat klassieker. 

• Meer vaste horeca op marseillepad, dit loopt momenteel als enige wel,met mooi 

weer zit nu alles vol, ondanks toekomstige vernieuwing bij de bioscoop. 

Zoetermeer is een flinke stad, het huidige aanbod is sterk onvoldoende terwijl de 

horeca goede tijden beleven, houd het centrum aantrekkelijk, levendig. 

• Mijns inziens is de laatste opknapbeurt van het Dobbe-eiland geen succes. De 

omgeving is erg versteend geraakt. Dit zou grondig moeten worden verbeterd. 

• Mis wel de mogelijkheid tot een festival. 

• Muziek moet kunnen.Maar het geluid binnen de perken houden voor de 

bewoners. 

• Natuurlijke materialen vind ik mooi, 

maar ik zou graag veel meer levend natuurlijk groen zien 

(Bomen, struiken, planten) 

• niet duidelijk 

• Niet teveel geluid(soverlast) 

• Over het algemeen positief. Er is iets te weining rekening gehouden met 

speelruimte voor kinderen. Deze gehele omgeving kan zeker ook aantrekkelijker 

gemaakt worden voor kinderen. Dit heeft een positieve uitstraling op het gehele 

gebied.  

Ik ben voorstander van kunst op het Marseillepad maar zeker niet voor kunst 

in/op het water omdat dit ook de leefruimte is voor o.a. de vogels 

• Persoonlijk vind ik de schetsen enthousiasmerend en aantrekkelijk. Super: de 

eilanden (en het hoppen) en het water dat binnenstroomt. 



• Probeer zich ook eens te verplaatsen in de omwonenden bij het organiseren van 

evenenenten! Klein-óf grootschalig, want deze worden bezocht door inwoners en 

buitenstaanders, maar de omwonenden hebben te maken met geluidsoverlast 

via het water van de harde muziek van beide terreinen. En dit gaat soms 

gepaard met het gelijktijdig muziek tegen elkaar in ten gehore laten brengen 

van zowel het Marktplein, het Marseillepad als van het Nicolaasplein! Echt 

schandalig! We kunnen vanaf mei tot en met medio november nog geen moment 

op het balkon genieten van onze rust! En dan hebben we de tweede helft van 

november vooralsnog even niets aan evenementen en dan de hele maand 

december tot en met de eerstecweek van januari 2018 weer de 'Winterfair' met 

aggregaten iecdag en nacht staan te ronken. Lekker gezond voor onze 

nachtrust! En dat geldt ook bij de overige evenementen al die aggregaten. Er is 

voor een gods vermogen gezorgd dat er stroomvoorzieningen zijn aangebracht 

langs het Marseillepad en blijkt dat het alleen kan worden afgenomen door de 

Warenmarkt. Eaarom niet bij evenementen? En eij beyalen hier allemaal voor? 

En verder dient de opbouw-en afbouwwerkzaamheden van de evenementen niet 

's-morgens vroeg op zondag gestart te worden en tot diep in de nacht worden 

afgebouwd! Denk aan de nachtrust van de omwonenden! Doe dit gewoon de dag 

er na en zet er gewoon beveiliging 's-nachts neer. En di dient eveneens in de 

vergunning inclusief de opbouw- en afbouwtijdstippen worden opgenomen! 

Calculeer dit qua tijdslimiet gewoon in de vergunning en dat betekent dan dat 

het evenement gewoon eerder dient te stoppen inclusief 

devafbouwwerkzaamheden. En er wordt niet gehandhaafd! Stel een centraal 

meldpunt voor klachten in en niet bij de organisator, want die heeft er geen 

belang bij zoald Fliravontuuur bijvoorbeeld! Het aantal evenementen sterk 

beperken en het geluidsniveau Db drastisch verminderen of zelfs achterwege 

laten. Waarom moet alles ondersteund worden door muziek? 

• rommelig......teveel fotooos.....geen visie 

• Te veel activiteiten. Geen duidelijke bestemming, is het nou artsy, groen, eten of 

activiteiten? Pick a side Zoetermeer! 

Artsy/groen of eten/activiteiten maar niet allemaal tegenlijk. 

• Teveel aandacht voor kunst en artistieke ontwikkeling. Dit kost een hoop geld en 

heeft een kleine doelgroep. Meer aandacht voor ambacht, en vrije tijd. 

• Twijfels over flonder /wandelpad op water op de smalle plekken quabenauwend 

voor bewoners 

• Veel groen, kleur en materialen. Ruimte voor schaduw en zon. Ruimte voor kids 

om te spelen, als de kids het naar hun zin hebben dan hebben de papa's en de 

mama's dat ook. 



• Visie roept bij mij veel vragen op vooral rond marktplein. Er wordt gesproken 

over museum, nieuwbouw, jazzcafe en horeca ect. Kan dit wel qua ruimte? Is er 

in kaart gebracht of meer horeca in Zoetermeer haalbaar is?  en niet na 2 jaar 

deze panden leeg staan? 

• Vooral verbinding Zuidwaarts-Markt-Dobbe sterk verbeteren 

• Weinig creatief 

• Zelf te weinig van gezien nog... alleen op enquete georienteerd ivm tijd! 

• Zoals het nu is, is het prima! 

• Zolang het natuurlijk zicht maar blijft 

 

	 	



3. Wat zou het Dobbegebied aan de stad Zoetermeer moeten toevoegen? 

 

• balans in bruis en rust. ik begrijp ook niet waar t vandaan komt dat we allemaal 

maar de hele dag vermaakt moeten worden. 

• Beetje Parijs 

• Bruis en een groene ontmoetingsplek 

• Centrale plek die bruist, inspiratie biedt 

• Centrale plek voor feestdagen, gezelligheid, theater, muziek e.d. 

• Centrale plek voor ontspanning en kleinschalige cultuur (muziek, ..). 

• Cultuur, kunst, en nog meer groen. 

• Cultuur, ontspanning en vooral sfeer 

• dit is het centrum van Zoetermeer, dus geen klagende bewoners van de Parijs of 

Londenstraatflat (veel senioren) over teveel geluidsoverlast.... dit is het 

centrum, en daar moet iets te beleven zijn !!! Graag water verbinding openen 

van Dobbe naar Buurtvaart zodat je met rondvaart (fluisterboot) een rondje 

historisch Zoetermeer kunt varen en uiteindelijk via een cirkel weer uitkomt via 

Leidsewallen bij de Dobbeplas. Ook een zgn. Drijf-In Bioscoop evenement, 

waarbij groot filmscherm op kade staat en bezoekers in bandjes of op 

opblaasbedden in het water (in andere steden al groot succes !!!) Graag inplaats 

van woningbouw juist horeca op het Vuurtorenplein. Dat zorgt voor een goede 

doorgang tussen Dorpsstraat en Stadshart en de achterkant van de historische 

pandjes op de Leidsewallen mogen veel beter zichtbaar worden met hierin 

horeca (zoals momenteel Cafe Lautrec met leuk terras/tuin) 

• Een absolute plek voor alle inwoners. Een soort Zoetermeerse Vondelpark waar 

iedereen (bij mooi weer) neerploft om af te spreken met vrienden of familie en 

op kleedjes gaat picknicken, vol leven in de brouwerij; straatartiesten, 

straatmuzikanten. Maar ook in de avond geen 'enge' plek voor hangjeugd of 

junks, maar nogsteeds een plek om te flaneren, met een goede vriend even bij 

te praten terwijl je een rondje om de plas doet. Ook heel streng controleren op 

hondenbezitters die in het gras (waar vervolgens later op de dag iemand wil 

picknicken) hun hond laten poepen. 

• een bijzondere verblijfplek in het hart van de stad, letterlijk: Centraal Park! 

• Een centraal stadspark met ruimte voor evenementen en wandelen/flaneren. 

Rondje Dobbe kunnen wandelen in mooie omgeving 

• een creatieve plek waar mensen samen komen 

• Een echt central park 

• Een echt rustig stadspark voor een fijne en rustige overgang tussen de drukke 

stad en het rustige en toch pitoreske dorp. 



Je kunt vanaf het stadshart beginnen met pop up eettentjes, ietsje verder begint 

het groen voor de picnic-area en meer richting de dorpsstraat wordt het groener. 

De overgang van groen naar dorpsstraat moet dan groen met kunst zijn zodat 

het goed bij de sfeer van de dorpsstraat past 

• een gebied met een parkachtige uitstraling 

• Een gezellige plek met evenementen, een bruisend centrum van de stad, maar 

wel in een groene omgeving (het kenmerkt van Zoetermeer) 

• Een goede doorsteek naar de dorpsstraat 

• Een groene oase waar je tot rust kunt komen en met een drankje kan genieten 

van een mooi park middenin een druk winkelgebied! 

• Een groene ontmoetingsplek 

• Een halte Randstadrail hoek dorpstraat / vlamingstraat, wat de bereikbaarheid 

vanuit de andere wijken vergroot. Ook voor de bewoners in de omgeving 

ontstaat, door de nieuwe halte een snelle verbinding van en naar het station 

Zoetermeer. Verder een grote fontein in het midden van de Dobbe met 

verlichting. 

• Een inrichting van de ruimte en invulling van evenementen die recht doet aan de 

eisen en wensen van alle inwoners van Zoetermeer, dus ook de omwonenden. 

Evenementen kunnen wel, maar houd rekening met de overlast die dat oplevert. 

Dus opbouwen en afbouwen in nacht, maar ook het beperken van versterkt 

geluid. Voorbeeld: het accent bij Culinair ligt steeds meer op de live-muziek en 

niet op het koken. Ga hier terug naar de basis en vul de muziek op kleinere 

schaal in. 

• Een levendig actief en rustige omgeving dat goed is voor de bewoners en kleine 

ondernemers in Zoetermeer zonder vaste plaats 

• een mooi groen centrum voor voetgangers als overloop van oud naar nieuw 

• Een mooi groen park met leuke evenementen maar ook plaats voor vissers om 

te ontspannen. 

• Een plek midden in de stad om met z'n allen van het weer te genieten, zonder 

dat je ervoor echt naar het strand moet. Een park die afloopt richting het water 

zou hier precies goed voor zijn. 

• Een plek om elkaar te ontmoeten en om te ontspannen. Inspiratie opdoen om te 

shoppen en uit te gaan. 

• Een plek om ontspannen buiten te zijn, een plek waar het bruist en een plek 

waar je je op je gemak voelt 

• Een plek om te genieten van de rust en bij te komen van alle drukte om je heen. 

• een plek voor iedereen en waar iedereen zich thuis voelt. En ook een plek waar 

verschillende culturen elkaar kunnen ontmoeten. Een plek waar we ook de 



diversiteit van de inwoners van Zoetermeer laten zien. Hier moet meer aandacht 

aan besteed worden in de visie. 

• Een plek voor ontspanning en rust tussen de twee winkelcentra in. 

• een plek waar activiteiten plaats vinden zonder (overwegend) commercieel 

belang, gericht op kunst, cultuur, samenkomst 

• Een plek waar de stad samen komt 

• Een plek waar het veilig en gezellig toeven is. RIsico bestaat dat het een 

verzamelplaats voor hangjongeren en andere mogelijk overlast gevende groepen 

wordt. 

• Een plek waar je samen kan komen en kan afspreken met vrienden. 

• een plek zoals het Vondelpark waar altijd iets te beleven valt, bijvoorbeeld 

picknick met gezin. Maar ook in avonduren moet het een ontmoetingsplek zijn, 

en dan vooral niet voor hangjeugd of junks. Misschien straatartiesten, 

muzikanten, etc. 

• Een rustig natuurgebied, waar je je lekker kan ontspannen en wandelen. Zie ook 

het antwoord op vraag 1. 

• Een sfeervolle verbinding tussen de dorpsstraat en het stadshart. Een gezellige 

omgeving 

• Een soort van Zoetermeerse Vondelpark waar altijd sfeer en leven in de 

brouwerij is. Ontmoetingsplek voor inwoners ook na winkelsluitingstijden. In 

zomer bijvoorbeeld straatmuzikanten/artiesten en mooi (gekleurd)belichte 

bomen. 

• Een stadspark 

• Een stadspark waar evenementen plaatsvinden en ruimte is voor ontspanning.  

Zorg dat mensen er naar toe willen. Zet er een ijskraam neer.  

Open lucht bios, pop up lifestyle markt en evt stadstrandje zijn leuke ideeen.  

Verbinding maar oude dorp. 

• Een stadsstrand brengt de mensen in Zoetermeer samen 

• Een uitbreiding van groen in de binnestad. 

• En stukje rust in de drukte 

• Er mag best wat gedaan worden, maar denk ook aan rust en ontspanning (er 

wonen veel ouderen) en....niet ALLES hoeft of moet zo nodig bruisen. 

• Genieten van het natuurgebied zonder alle bruisactiviteiten. 

• gezelligheid 

• Gezelligheid en natuur. o.a door een wandelroute en evenementen in het gebied. 

• Gezelligheid, bruis, ontmoeting, verbinding tussen oud en nieuw 

• Goede verbinding Dorpsstraat en Stadshart 

• goede verbinding tussen oud en nieuw Zoetermeer met veel groen 



• Groen & recreatie 

• Groen en bloemen 

• Groen rust ontspanning 

• groene plek om te ontspannen 

• Helemaal niks 

• het dobbegebied moet juist een doorgang worden tussen het stadshart en het 

oude dorp zodat het 1 woord 

• Het Dobbegebied zou het groene sfeerhart van de stad moeten zijn met een 

combinatie van hippe, kleinschalige horeca en cultuur en heel veel groen rondom 

het water en aantrekkelijke, niet al te luidruchtige evenementen waar 

Zoetermeerders graag komen. 

• Het moet een lekker rustgevend, maar wel bruisend park worden waar genoeg 

te beleven is zoals kleine bandjes in het weekend oid 

• Het zou DE verbindende factor tussen het stadspark enger hart van zoetermeer 

(het oude dorp) moeten zijn op een uitnodigende manier ipv de loze ruimte die 

het nu is 

• Het zou een natuurlijke en uitnodigende verbinding moeten vormen tussen 

stadshart en dorpsstraat. 

- aanleg van wandelpromenade rondom dobbe met sfeerverlichting. 

- aanpassing van bestrating, ook in de dorpsstraat (kinderkopjes) 

- aanleg parkeergarage in de buurt van dobbe zodat er ook op die manier op 

natuurlijke wijze mensen langs dobbegebied komen. 

- bordjes in stadshart met verwijzing naar historische dorpskern. Nu hangen er 

bordjes waar de Mediamarkt en de Primarkt zitten. 

• Het zou een uitnodigende sfeer moeten hebben zodat stadhuisplein en 

dorpsstraat op een natuurlijke wijze aan elkaar worden verbonden. 

- dmv wandelpromenade richting brug en langs eiland, met sfeervolle verlihting 

- verwijzingen dmv bordjes in Stadshart naar Historische oude dorpskern ipv 

bordjes naar Medimarkt en Primarkt etc. 

- vervang bestrating rond Dobbe en Dorpsstraat (kinderkopjes?) 

• Ik vind het zo wel mooi verder niets veranderen. 

• jachthaven voor kleine boten. 

• Levendigheid en gezelligheid nabij de nieuwe en bestaande horeca 

gelegenheden. Het moet meer mensen naar deze gelegenheden aantrekken. 

• Lifestyle, kunst, theater 

• Maakt het echt uit wat ik denk? De gemeente doet toch wat ze wil, en trekt zich 

toch niets aan van de bewoners. 

• Meer activiteiten in de vorm van festival openluchttheater 



• Meer bankjes en (lichte) verlichting 

• Meer creativiteit, speelruimte, originele horeca 

• meer groen en meer parkidee, gecombineerd met speelse kunst die ook 

uitnodigt tot spelen voor kinderen 

• Meer groen. 

• Meer leven in centraal Zoetermeer 

• Meer levendigheid brengen, zeker voor de jeugd. 

Daarnaast verbinding stadshart met dorpstraat. 

• Meer mensen, gezelligheid 

• meer rust (er is al herrie genoeg). 

• Met veel horeca/terrasjes zijn er meer redenen om naar de dobbe te komen. Het 

is een mooie manier om het stadshart en de dorpsstraat met elkaar te 

verbinden. Nu creert het water juist een afstand tussen de twee gebieden. 

• Naast het bruisende Stadshart een rust gebied met veel groen, 

speelvoorzieningen voor de kleintjes. Mee verwijzingen naar de Dorpsstraat, via 

een natuur looppad. 

• Natuur en groen dichter bij de stad 

• Natuurlijke uitstraling en ook wat fleur door bloemen en beplanting! En 

uitnodigend! 

In Vraag 8 geeft u ideeen aan. Kan het verder niet toelichten vandaar even op 

deze plek. Ideeen zijn leuk, mits er niet te veel geluids-hinder is. en dat het wat 

verspreidt wordt, waardoor er ook weer even rust in de tent komt! Er kunnen 

ook kleine activiteiten met minder grote geluidsapparatuur gehouden worden. en 

dan een enkele keer (niet de overhand) een groot feest. Wel zo prettig voor 

omwonende (denk ook aan ouderen en zieke!). Laat anders de grote geluids 

overbrengende festiviteiten elders plaatsvinden:Denk aan Van Tuylpark o.i.d. of 

waar de kermis plaatsvindt. 

• Niets. Rust en ruimte bewaren.  

Tijdens de zomer is er al veel geluids overlast en een teveel aan mensen. Er 

wordt door de gemeente en evenementen bureaus geen enkele rekening 

gehouden met omwonenden, Die de wekelijkse evenementen als overlast en 

zeer storend ervaren. De laatste jaren wordt de overlast van gelukt en rommel 

alleen maar meer. 

• niks 

• Nog meer bedrijvigheid en gezelligheid.! 

• Of een stadspark of juist de Dobbe verkleinen en dan zorgen voor een groter 

marktplein waar we meer ruimte hebben voor festivals als bevrijdingsdag en 

kermis etc etc. 



• Omdat er geen andere plaats is voor eigen opmerkingen: 

De Nicolaasbrug moet toegankelijk blijven voor fietsers! Op veel plaatsen in 

Zoetermeer en elders is er minder ruimte voor voetgangers en fietsers om 

samen te delen. 

Respecteer elkaar en geef elkaar de ruimte. 

• Ontmoeten, sfeer, kleine evenementen, minder verharding, meer groen maar 

wel functioneel voor evenementen. 

• ontmoetingsplek en inspirerende omgeving 

• ontmoetingsplek voor jonge gezinnen en beetje voor de yup. Soort 

Vondelparkachtige sfeer 

• Ontmoetingsruimte voor tijdelijke evenementen 

• Ontspannen kunnen genieten midden in de stad 

• Ontspannend stadswandelpark 

• ontspanning 

• Ontspanning, festivals, feest, buitenleven, gezelligheid, aantrekking breder dan 

alleen Zoetermeerders 

• Ontspanning. 

• Ontspanningsplek en samenzijn op gezins-evenementen 

• Onverwachte rust en ruimte! Een gezellige plek waar je kan recreëren, 

eten/drinken, van kunst (muziek) genieten... en dat alles zonder dat het 

keihard, overweldigend in-your-face is.  

En... veel gelegenheid voor kinderen om te spelen. Liefst zonder de hondenpoep 

die nu Zondag in het Park ontsiert. 

• Plek om samen te komen. Bankje om even op te zitten. 

• Plek om te verbinden, in het groen. Centrum locatie voor ambacht en horeca, 

om Dorpsstraat en stadshart te verbinden 

• Podia voor (jong) talent! Spoken word etc. 

• Rond de Dobbeplas wonen nogal wat ouderen. Voor deze mensen, die over het 

algemeen niet meer zover weg vertier zoeken, zou een jeux de boulles baan in 

het Dobbepark heel fijn zijn. Dit is een bezigheid die men op vrij hoge leeftijd 

kan volhouden (zie die activiteit bij de Gondelkade). Bovendien komt men veel 

meer met elkaar in contact, voorkomt vereenzaming en is goed voor de 

gezondheid (beweging). Ik pleit hier sterk voor. Een baan vergt ook weinig 

ruimte en de aanleg is niet zo kostbaar.. 

• Ruimte voor een groot festival. 

• ruimte voor rust. 

• Rust 

• Rust 



• Rust en ontspannen plek waar je kan genieten van de natuur in alle hectiek van 

de dag. En omdat ik geen toelichting kan geven bij vraag 8 meldt ik nogmaals 

dat ik best in de ideeen kan meegaan, MAAR meer lettend op geluidsoverlast. 

M.n. in de zomermaanden vaak te harde muziek ook op zondag en tot 's avonds 

laat.  En bijna wekelijks, waardoor je niet rustig bv. op je balkon kon zitten. Er 

kunnen naar mijn mening ook kleinere activiteiten met minder geluidsapperatuur 

plaats (zware bassen) vinden en dan een enkele keer een wat groter festijn! Het 

hoeft niet wekelijks! Voor omwonende prettig en denk hierbij ook aan Ouderen 

en Zieken!! 

• rust en ontspanning, muziek, artistiek 

• Rust, groen, recreatieruimte maar op een rustige manier 

• Rust, samen zijn, natuur 

• rustig stadspark 

• Rustige natuurlijke omgeving om met familie samen te komen 

• Samenkomst voor inwoners en buitenlui 

• Schoon Dobbe water. Nu is hij vies en stinkt 

• Sfeer 

• Speelplek voor (jonge) kinderen en picknick plek 

• Strand. Horeca. Speeltoestellen voor kinderen. 

• Stukje rust in een grote stad 

• Uitstraling 

Levendigheid 

• Uitstraling, trots 

• Van een rustpunt tot een plek voor festiviteiten 

• Veel groen 

• Veel meer restaurantjes en cafeetjes. Voor alle leeftijden dus een PannenKoe en 

Taco Bell of biercafe 

• Verbindend element tussen alle bewoners van Zoetermeer 

• Verbinding 

• Verbinding van de oude en de nieuwe kern 

• Vertoeven in natuur 

• Voldoende ruimte om te parkeren. 

• Vooral voor meer sfeer en toch ook als verbinding tussen het nu erg 

uitgestorven dorpsstraat en de stad 

 

  



 
 

Opmerkingen bij vraag 4 

• Afhankelijk van hoe hoog hoogbouw is (niet té ivm omgeving) 

• Alle auto's van de Markt af, ondergrondse parkeergarage onder de Markt maken 

• Alles beter dan het sfeerloze pand wat er nu al jaren staat. Niet echt de 

uitstraling van een Stadhuis. 

• Alles beter dan het Stadhuisgebouw wat er nu staat. Deze heeft totaal geen 

uitstraling en is sfeerloos 

• Als dit een hoog gebouw gaat worden, zorg dan voor een soort van uitkijkpost 

(rooftopbar zoals Strijkijzer Den Haag) met uitzicht over de hele stad. 

• Als er geld voor is. Niet ten koste van andere zaken. 

• Als er wordt gezorgd voor een uitnodigend gevoel. Dan zullen mensen ook het 

stadshart betreden via deze weg. Nu isbhet een kale en saaie toegang en niet 

meer dan dat. 

• Als het de evenementen op de markt maar niet frustreert. 

• Als je hoogbouw vlakbij de Dobbe zet, wordt de Dobbe alleen maar kleiner. 

Onverwachte rust en ruimte lijkt mij alleen te worden bereikt als het oog ook 

wat rust krijgt. Laagbouw dus! 

• Alsjeblieft niet nog meer hoogbouw. En als bijzondere architectuur inhoudt dat 

er weer zo'n wanstaltig gebouw zoals het voormalig ministerie van Onderwijs 

wordt gebouwd, laat  ik die kans graag voorbijgaan. 

• Daar moet absoluut iets nieuws komen want alles is beter dan het sfeerloze 

gebouw wat er de afgelopen jaren heeft gestaan als Stadhuis. Het idee om een 

ruimere doorgang vanaf het Zuidwaarts te maken is goed, omdat niemand nu de 

moeite neemt om vanaf het Stadhuisplein door te lopen naar de Markt. Ook aan 

de kant van Markt graag veel horeca zodat er ook wat te beleven valt. 

Restaurants hebben we voldoende, maar aan cafe's is nogsteeds een groot 

gebrek 

• Dat is zonde van het geld, kijk naar de mandelabrug... mooie entree van 

Zoetermeer in de top3 lelijkste plekken van Nederland 



• dat klinkt goed; maar dure appartementen kijken niet graag naar hossende 

menigten. 

• Dat ligt er sterk aan wat voor 'mooie' architectuur dat wordt. 

Iets in de stijl van Hundertwasser of Luciano Pia zou geweldig zijn. 

En of andere nieuwe strakke kolos zou verschrikkelijk zijn. 

• De entree van het stadshart  zou een gezelligere uitstraling kunnen 

hebben...niet zo somber. 

(doorgebruik van beton...maar van warmere kleur bakstenen o.i.d. ..en niet te 

blokkerige bouw..en ja wat te doen met alle auto's ??? Hoop dat er ook wat 

betaalbare woningen tussen zitten??? En dat het geld goed geinvesteerd wordt. 

Want het gaat mij aan het hart, dat de Stadhuisplein, waar toch peperdure 

bestrating moest komen nu volop bedekt staat met tafels en stoelen. Heel veel 

geld heeft dit gekost!  en er is weinig van te zien! 

• Doe maar niet. Het is gebleken dat de gemeente zoetermeer geen smaak heeft 

(denk beeld aardappelhoofden centrum west), dit gaat alleen maar extra geld 

kosten en geen enkele toevoeging aan het gebied. 

• een aantrekkelijke entree is niet wat het nodig heeft het moet juist bij elkaar 

komen nu is zoetermeer een aan elkaar geplakt zooitje 

• Een eenvoudige fraaie entree die juist het beeld van een groen centrum 

benadrukt is ook bijzonder. Zoetermeer was ooit een echte groene gemeente. 

Dit kan nog worden hersteld! 

• Een mooie entree naar het stadshart prima goed idee maar architect hoogte 

standje past niet 

• Een van de twee zwakste punten van het Dobbegebied op dit moment, naast de 

versteende omgeving van het parkeerterrein en het Marseillepad, is de 

winderige, gloomy corridor en dat komt mijns inziens deels omdat er überhaupt 

(moderne) bebouwing is op deze plek. Zeker wanneer dit (zoals in het plan 

wordt voorgesteld) deels overkapt zou worden. Waarom moet er opnieuw 

bebouwing komen op deze plaats en waarom moet dit ook nog hoogbouw 

worden? Hoogbouw op deze plaats doet de intimiteit van de Dobbeplas geweld 

aan. 

Voor zover daar nog geen plannen voor bestaan, zou mijns inziens het 

parkeerterrein aan de Markt ook moeten verdwijnen om dit gebied op te kunnen 

knappen. 

• Er is al (meer dan) genoeg hoogbouw. 

• Er staan genoeg kantoor - en winkelpanden leeg. Hier kunnen ook woningen van 

worden gemaakt. Denk maar aan het stuk naast kijkshop? hoogbouw vind ik 



onnodig. Houdt rekening met de omwonenden en ga desnoods voor laagbouw. 

Zeker niet hoger dan nu het stadhuis is. 

• Geen hoogbouw meer 

• Geen hoogbouw op die plek, laagbouw. Hoogbouw neemt veel privacy en zon 

weg voor de omliggende laagbouw. Er is op die plek genoeg hoogbouw 

• Geen hoogbouw! 

• geen hoogbouw!!!!! 

• Hangt wel of wat wordt verstaan onder "bijzondere" architectuur. 

• het is veel mooier als het laagbouw blijft, of maak een mooie poort, wat 

herkenbaar wordt 

• Het ligt eraan hoe hoog het wordt! 

• Het nieuwe museum als een in het oog springend gebouw in plaats van een 

onderdeel van een bouwklomp. 

• hoe kan hoogbouw iets toevoegen, bereikt wat mij betreft precies het 

tegenovergestelde 

• Hoogbouw klinkt niet meteen aantrekkelijk. Kans op grote 'muur' vanaf de 

markt. Zal open karakter moeten hebben en geleidelijke overgang in hoogte 

vanaf markt. 

• Hoogbouw veroorzaakt veel zuigwind. Daarvan is nu al sprake bij de 

stadhuistoren. De angst bestaat dat de wind nog meer zal toenemen. 

• Hoogbouw zal net als nu een blokkade zijn tussen stadshart en dobbe/ 

dorpsstraat 

• Hou het laag,licht en overzichtelijk. 

• Hou het maar wat lager 

• Ik wil niet zwart-wit kijken, maar ik hoop, dat het ook betaalbare woningen zijn 

en dat er op een goede manier geinvesteerd wordt. Het doet mij pijn in het hart, 

dat er in het verleden HEEL VEEL GELD is uitgegeven voor bv. de betegeling van 

het Stadhuisplein. en verhoudingsgewijs nog niet eens zoveel jaren geleden. En 

wat zie je nu ... het plein  op de speciale tegels staan nu vol met tafeltjes en 

stoelen om te kunnen eten???? Daar hadden dan ook gewone (goedkopere 

straattegels voor gebruikt kunnen worden. 

• In principe wel als het maar bijzonder is,eruit ziet als een uitnodiging.  Niet zoals 

het was een grijze massa nikszeggend. Dus val op maak t verschil. 

• Indien er geen geld onttrokken wordt aan andere belangrijke projecten 

• Interessante vraag. Op zich prima maar het gevaar bestaat dat er alleen 

exclusieve woningen gebouwd zullen gaan worden! 

• Is al genoeg hoogbouw daar. Houdt het vlak en overzichtelijk. Is ook 

aangenamer om te wandelen 



• Ja maak een aantrekkelijk doorsteek vanuit de passage naar de dorpsstraat 

• Ja, maar liever wat klassiekere uitstraling. 

• Je verbind niet door een mooie entree. Uiteindelijk gaat het om voorzieningen en 

toegankelijkheid. 

• juist de hoogbouw kan een muur vormen in de toegankelijkheid van het 

stadshart 

• Kost weer een hoop geld. Te veel kunst wtc kost veel geld. Is vaak lelijk en 

wordt niet begrepen. Minder kunst. Meer gezelligheid in de stad zodat er meer te 

beleven valt. Men komt echt niet voor die "mooie trap" op het plein. Dat levert 

geen geld op. 

• laagbouw is toch ook prima. Gemeente kan beter geld investeren in dorp en 

stadshart. een mooi gebouw dat toegang geeft zorgt niet voor meer aanloop 

• Liever juist laagbouw, niet zo'n prominent ding op die plek. 

• Ligt aan de hoogte van de bouw. Te hoog zal voor de omwonenden zon 

wegnemen. 

• Maar houd daarbij ook rekening met woningen voor jongeren. Moet niet alleen 

zijn voor 65+ met veel geld. 

• Maar niet te hoog. Zoetermeer is geen Rotterdam of Den Haag, en moet zijn 

eigen karakter blijven behouden. Bijzondere architectuur (mits uitgevoerd met 

diurzaam mooi blijvende materialen) is altijd een goed idee! 

• Meer horeca, winkels zou beter zijn, bijzondere architectuur komt er toch nooit. 

Zijn over het algemeen allemaal saaie blokkendozen 

• meer ruimte creëren voor festival terrein en een bredere opening naar de stad, 

• Met als uitgangspunt hét kloppend hart van het bruisende stadshart. De 

bewoners moeten deze groei niet belemmeren door geklaag omtrent 

geluidsoverlast etc. Weet waar je je woning koopt/huurt! 

• Met hoogbouw blijft er een blokkade richting dobbe en dorpsstraat.  

Bouw parkeergarag in de buurt van dobbe zodat er op natuurlijke wijze meer 

mensen langs dobbe zullen gaan. 

• met meer hoogbouw in het stadshart lijkt het net alsof je in een donkere tunnel 

loopt. Mensen lopen liever in een zonnig gebeid dan een donkere binnenstad. 

• Misschien te combineren met de bestaande bouw? Afbreken niet als enige optie 

zien 

• Mits het woningen zijn voor de leeftijd 30+ 

• mooi en hoogbouw in 1 zin....... 

• Mooie architectuur ja, maar geen hoogbouw. Hoogbouw geeft een unheimisch 

gevoel. Liever niets hoger dan 6 lagen ( zie ook het comentaar op de hoogbouw 



in Amsterdam noord) hoog bouw verspilt ruimte door ce groote basis/ voet die 

het inneemt en is duur.( 

• Nee, iemand van de gemeente heeft een hoogte van 120 meter genoemd. Zulke 

hoogbouw is ongepast in het Stadshart en drukt te grote stempel op de 

woonomgeving. 

• Niet bouwen maar juist openbreken. Het moet allemaal veel opener tussen 

Stadshart en Dorp 

• Niet hoger dan huidige bebouwing. Hogere bebouwing neemt in mijn huis een 

stuk zon en lucht en licht weg. 

• Nog meer hoogbouw? Hou het laag zodat je eventueel in het dobbepark echt 

even weg lijkt te zijn uit de stad. Als je overal om je heen nog hoge gebouwen 

ziet heeft het een veel minder sereen effect 

• Omdat stadshart al hoger gelegen is dan de omgeving zou architectuur die meer 

verbindt met de lager gelegen natuur en ( historische) bebouwing op zijn plek 

zijn. Niet het contrast benadrukken. 

• plek leent zich veel meer voor een bestemming met openbaar karakter 

• Sluit juist de toegang af. Niemand loopt als eerste een smal, donkere en 

overdekte gang in. Meer openheid en ruimte trekt mensen aan. 

• super mooi gebouw maken.....het is nu krap...geen geheel mey de omgeving 

• Waarom altijd hoogbouw, kijk waar de PWA hal gestaan heeft, nauwelijks lucht 

zichtbaar, geeft een te opgekropt gevoel 

• waarom hoogbouw, graag iets voor een publiek met allerlei inkomens 

• Waarom hoogbouw. Beter sjieke laagbouw in het nu armoedig ogende gebied 

• waarom perse hoogbouw? 

• Waarom weer hoogbouw, hou het gewoon bij laagbouw. En bijzondere 

architectuur is dat echt nodig?? 

• Waarom weer hoogbouw??  Hou het gewoon bij laagbouw.En waarom weer 

bijzondere architectuur? 

• We hebben vanmiddag de hoogbouw gezien bij Terra Art, maar dat ziet er 

afgrijselijk uit! Wil Zoetermeer soms een Skyline als Rotterdam realiseren? Dat 

past totaal niet in deze omgeving! 

• zinloos om van een dooie bende iets proberen te maken. Dat betekent dat je 

alles tegen de grond moet gooien en een serieuze aanpak moet hebben, maar 

jullie vragen van alles maar doen waar jullie zelf zin in hebben. Zonder van zo'n 

enquete. 

• Zonde van het geld, geef het geld aan de ouderen die verpleging nodig hebben. 

• Zou het alleen in een mooiere en authentieke stijl gedaan hebben om meer 

eenheid Met het mooie en gezellige oude dorp te creëren. 



	
	

	

	
	

	

Opmerkingen bij vraag 6: 

• Alleen Bevrijdingsfestival en Zoetermeer Culinair is eigenlijk al genoeg. 

• Alleen svp de muziek op het Marktplein s avonds niet zo ontzettend hard. 

• Altijd een leuk sfeertje. 

• Altijd gezellig, die evenementen. Ze bezorgen mij persoonlijk altijd wel een 

enorm parkeer-probleem. En soms (afhankelijk van evenement) toch wel 

geluidsoverlast 

• Bijna elk weekend wel een festival o.i.d. met harde muziek die je ook op zondag 

en of tot 's avonds laat hoort. Zelfs nog luid te horen op de Nassaulaan. En vaak 

is het niet voor even!  M.n. in de zomer te veel ...en kun je niet rustig zitten 

zonder herrie te horen. 

• Dance evenementen ontbreken 

• De markt dient in principe vrij gemaakt te worden ten behoeve van allerlei " 

evenementen. De dagmarkt zsm verplaatsen naar het MARSEILLEPAD.  

Weliswaar dat er snel begonnen dient te worden om de noodzakelijke 



aggregaten en diesel uit deze omgeving te weren.  Is overigens al  eens tendens 

waar te nemen in het Noorden van Nederland. 

• De verspreiding van de evenementen is nu goed. Niet te veel en niet te weinig. 

Vooral Zondag in het park is ' zomers een leuk terugkerend initiatief. 

• Een paar evenementen per jaar is ok. Maar iedere zondag lawaai over het water, 

of op de markt is te veel van het goede. Liever minder dan meer. 

• Er mogen meer evenementen worden gedaan. Geklaag van bewoners kan 

worden weg gewuift. Als je in de stad woont weet je dat evenementen, lawaai en 

drukte erbij hoort. 

• Er zou misschien ook een kleine muziek festival erbij toegevoegd worden! 

• Er zouden meer concepten zoals zondag in het park georganiseerd mogen 

worden. Laagdrempelig, intiem, ontmoetingen ontlokken, kleinschalige lokale eet 

gelegenheden zoals foodtrucks ed. 

• Er Zouden ook iets meer rock/alternatieve muziek evenementen mogen komen. 

• Evenementen zijn leuk maar waarom moet de geluidsknop zo hoog staan? 

Festival 5 mei snap ik maar zondag in het park? 

• Genoeg zo voor de omwonenden.  

Zomers is er al elk weekend wat te beleven en geluids(overlast). Prima zo, maar 

niet meer. 

• Gezellig en trekt ook publiek maar er is zeer zeker sprake van geluidsoverlast 

van zelfs een aantal straten verder op. Waarom moet de muziek altijd zo 

hard???? 

• Goede evenementen maar gebied kan wel vaker gebruikt worden. Vooral ook 

kleinschalige activiteiten. 

• Grote evenementen vind ik persoonlijk te veel midden in de stad. Rustige 

evenementen als Zoetermeer culinair kunnen zeker een aanwinst zijn voor het 

picnic-deel dat ik graag zie komen. 

• hartstikke leuke evenementen. 

• Het aanbod van stadshart, Dorpstraat en dobbeplas  activiteiten moeten elkaar 

versterken en niet beconcurreren . 

Als daar meer evenementen voor nodig zijn dan meer, als er teveel zijn dan 

minder. 

Deelgebieden A en F kunnen elkaars concurrenten zijn. A ligt wel prettig bij CKC 

maar voor publiek zeer ongelukkig tenzij er verkeersmaatregelen worden 

genomen. 

• Het aantal evenementen is nu goed. De geluidsoverlast die deze met zich 

meebrengen (harde muziek is hinderlijk. Met name als er twee evenementen 

tegelijk spelen, op de Markt en op het Nicolaasplein met twee soorten muziek. 



Dat is op de balkons van de Londenstraat niet aan te horen. Bij mooi weer word 

je gedwongen naar binnen te gaan. Jammer. De bezoekers van elders komen 

voor een beperkte tijd naar een evenement en hebben daar weinig tot geen 

hinder van, maar als buurtbewoner moet je de hele dag dit aanhoren. Het 

verzadigingspunt is dan gauw bereikt. 

• Het gaat niet om de hoeveelheid evenementen, maar de nadruk op versterkt 

geluid wat bij veel evenementen erbij gehaald moet lijken te worden. 

• Het huidige aanbod is goed, maar meer zou beter zijn en het centrum (en 

daarmee Zoetermeer als geheel) aantrekkelijker maken). 

• Het is een leuke aanvulling, áls er horeca zou zijn. Nu is er alleen sporadisch iets 

te doen in het gebied rond de dobbe. 

In de ambities die hieronder genoemd worden staat helemaal geen horeca... 

• Het oorspronkelijke bestemmingsplan wordt steeds meer geweld aangedaan. 

Ben niet a priori tegen bruis, veel activiteiten zijn erg leuk, maar handhaving op 

de geluidsniveaus is er niet, noch een serieus loket waar DIRECT iets aan 

klachten gedaan kan worden. Afschepen van klachten via een kroegbaas of niet 

bereikbare instanties is te gek voor woorden. 

• Het valt mij op dat Zoetermeer - in tegenstelling tot veel andere plaatsen - geen 

eigen, lokale feestdag heeft. Daarmee bedoel ik een jaarlijks terugkerend 

Zoetermeers evenement/jaarmarkt waarvoor scholen ook een dag vrijaf geven. 

Vergelijk: Prinsjesdag in Den Haag, 3 oktober/Leids Ontzet in Leiden, 

Krabbenfoor in Bergen op Zoom, Koeienmarkt in Woerden). Op dit moment zijn 

er alleen erg veel op verschillende doelgroepen gerichte festivals. Het 

Dobbeplasgebied zou ideaal zijn als spil in een dergelijk jaarmarktevenement. 

Daarbij zou aansluiting gezocht kunnen worden bij de historie van Zoetermeer 

als boterdorp en de ligging van Zoetermeer in het Groene Hart, gecombineerd 

met de culturele verscheidenheid van het huidige Zoetermeer. Binnen zo'n 

evenement is er dan ook plaats voor een kermis (zie de voorbeelden hierboven) 

die op dit moment namelijk ook zonder enige context op een willekeurig moment 

plaatsvindt buiten de binnenstad van Zoetermeer. 

• Het zijn leuke evenementen met een bijzonder en speciaal karakter en het zijn 

er echt genoeg!!! 

Meer is zeker niet beter en doet zelfs af! 

Ik wil nog een opmerking maken voor de plannen op het Vuurtorenplein. Een 

aantrekkelijke woonlocatie? Het is al helemaal volgebouwd! Nog meer bouwen in 

dit gebied komt het woongenot en het leefplezier zeker niet ten goede 

• Hou van de rust bij de dobbe 

• Ik ben dol op dit soort evenementen, kunnen er niet genoeg van zijn &#128513; 



• Ik vind het allemaal succesvol maar het mogen er van mij meer worden. We zijn 

inmiddels een grote stad waar grote evenementen bij horen. 

• Ik wil zeggen: teveel GROTE evenementen. Zondag in het Park is fantastisch. De 

grote evenementen zoals het bevrijdingsfestival en de vuurwerkshow maken 

veel meer herrie dan nodig is voor de geïnteresseerden die naar de Dobbe en 

het Stadhuisplein komen. 

• kan iets minder 

• Kan uiteraard altijd meer.  

Net als alle activiteiten word er weinig bekendheid aan gegeven en mis je vaak 

iets wat je achteraf hoort. Jammer, geef een evenementenblad uit en distribueer 

deze ruim! 

• Liefst ook weer de kermis terug in het centrum. Leuk als je meerdere eilanden in 

de Dobbe hebt kun je steeds oversteken naar andere attracties. 

• Liefst wat minder grootschalig. Minder massaal. Meer kneuterig is veel meer 

sfeer en contact tussen bewoners. 

• Maar de paasmarkten en braderieachtige dagen mogen vervallen. Is veel te 

eenzijdig en te simpel 

• Meer focus op jongeren. 

• meer kleinschalige events, passend bij het gebied 

• Meer voor de jeugd met concerten of dance festivals 

• Mensen hebben behoefte aan meer evenementen in Zoetermeer, zodat ze voor 

dit soort dingen niet altijd buiten Zoetermeer hoeven te zoeken 

• Niet te veel willen!!! Op z'n tijd wat rust in de tent is ook goed. 

• Prima, meer moet ook niet. Bewoners hebben zomers al wekelijks evenementen 

voor/naast de deur. 

• Sommige evenementen zijn erg leuk, zoals het kleinschalige Zondag in het Park. 

Bij veel evenementen is het geluidsniveau veel te hard waardoor omwonenden 

(ook omwonenden van een paar straten verder) erg veel (over)last ervaren. 

Binnenshuis is op die momenten geen tv of i.d. meer te verstaan. Verder is er in 

de directe omgeving enorm veel parkeer overlast als er op de markt 

evenementen gehouden worden. De "eigen" bewoners en hun bezoek kunnen 

nauwelijks meer een parkeerplek in hun omgeving vinden. Sluit  bijv de 

Reimsstraat ten tijde van een evenement af voor algemeen parkeren zodat 

alleen de bewoners en hun bezoek daar kunnen parkeren. Dit zou aangetoond 

kunnen worden met van te voren uitgedeelde parkeerkaarten voor het 

evenement zodat aangetoond kan worden dat de bewoners en hun bezoek daar 

"mogen" parkeren (zoals bijv in Leidschenveen gebeurd tijdens 

voetbalwedstrijden). 



• Super leuke activiteiten voor groot en klein 

• Te veel herrie,in de zomer moet de deur van het balcon dicht. 

• Te veel van hetzelfde. Zo'n historisch festival is ieder jaar een herhaling van het 

jaar ervoor met riddergevecht, roofvogelshow en toneel op het water. Ook 

Koningsdag is niet verrassend genoeg. Mis originaliteit in Zoetermeerse 

evenementen. Het is vaak een trend die al jaren in andere steden aan de gang is 

(foodtruckfestival) die dan overgenomen wordt. 

• te weinig evenementen van niveau. Die paar evenementen die er zijn worden 

verkeerd aangepakt en natuurlijk uitgevoerd 

• Te weinig kleine dag-evenementen. Je zou wel iedere dag willen worden 

vermaakt. 

• Toevoegen Passar Malam zoals jaarlijks in Dordrecht. Goed voor Zoetermeer, 

trek ook veel publiek van buiten de gemeente. 

• Valt op dat de gemeente veel initiatief toont op het gebied van evenementen en 

ontspanning. 

• Veeeeel te veel en veel te veel herrie. 

• Veel meer gezelligheid tussen Stadshart en Dorpsstraat. Nu zitten ze elkaar te 

beconcurreren. Vroeger had je Bluesfestival zowel in Dorpsstraat als in Stadshart 

maar nu alleen nog in Dorpsstraat. Doe iets van een Pleinenfeest, met optredens 

op de grote pleinen in het centrum met op ieder plein een ander muziekgenre 

zodat je via een route langs alle pleinen kunt lopen 

• Veel te veel evenementen waarbij vooral de geluids overlast het grootste is. 

• Vraag : zijn jongeren betrokken geweest bij deze visie. Jongeren hebben de 

toekomst en vaak hele leuke en verrassende ideeen. Het moet juist ook een plek 

voor jongeren worden en  een plek voor iedereen, 

• Vroeger hebben we the pitch gehad en dat wass ook een super gaaf evenement 

! Zoiets wil ik wel terug zien. 

• Wat ik al eerder benoemd heb is, dat er m.n. in de zomermaanden teveel 

evenementen met zeer harde muziek Bijna wekelijks en ook op zondag en tot 's 

avonds laat. Zeer duidelijk hoorbaar (zelfs soms voelbaar door harde bassen) in 

de Nassaulaan. Naar mijn mening kunnen er ook kleinere activiteiten gehouden 

worden met minder geluidshinder en dan een enkele keer een uitschieter van 

een groot festival. Wijk anders uit naar een omgeving met minder omwonende! 

Denk ook aan ouderen en zieken! Het hoeft niet ELKE week, laat ook rust terug 

keren. Het leven is al hectiek genoeg. 

• Wat mij betreft mag de kermis toch echt in het centrum terug komen. Leuk als 

lint langs het Marseillepad en op de verschillende eilanden en bijvoorbeeld 

Nicolaasplein. Ook de warenmarkt mag wel een impuls krijgen, maak er iets 



unieks van zoals bijvoorbeeld op Curacao of Bangkok, dat je op het Marseillepad 

slechts 1 rij met kramen neerzet, en langs het water een drijvende markt met 

bootjes. 

• Wel eens geprobeerd om op 5 mei een flatgebouw aan de Parijsstraat binnen te 

komen. Er wordt absoluut geen rekening met de bewoners gehouden. 

• zie eerder, houdt vooral het culturele en kunstzinnige karakter vast, dat is 

bijzonder! 

• Zie hierboven. Dat spreekt voor zich! 

 

 

 

	

	 	



	
	

	
	

	



	

	
	

	
	



	
	

	
	

	


